



Protokoll för Servicegruppens månadsmöte

25-06-09 19.00 - 20.30

Närvarande: Ordförande, Sekreterare, Kassör, Vice kassör, Kommunikationsansvarig, tf Internetansvarig, Sammanställande Informationskommittén, Vice litteratur- och distributionsansvarig

Ej närvarande:

Vakanta poster: Vice ordförande, vice sekreterare, vice internetansvarig, vice kommunikationsansvarig

Vi bjuder in vår högre kraft till att styra våra beslut genom en stunds tyst meditation.

1. Ordförande öppnar mötet
2. [Månadens tradition läses](#)
3. Föregående protokoll läses upp och godkänns.
4. Dagordningen godkändes.

5. Inför SK: Datum är satt till 8 november

Norrköping har frågat ang möjlighet till ekonomiskt stöd och hänvisats till kassören för det. De söker även talare och har erbjudits hjälp att skicka ut en förfrågan till grupperna

6. Bordlagda frågor från förra mötet:

6.1. Kassören presenterar förslag till kassörsrapport för ökad transparens.

Förslag: kassörsrapport skickas ut till alla grupper i samband med kallelsen.

Beslut: SG antar förslaget. **Till besluts längd.**

6.2. Trifolden "Information till hälso- och sjukvårdspersonal" är översatt och godkänd av WSO samt översättningskommitte, endast justering av kontaktuppgifter återstår. Beslut: SG beslutar att trifolden kan publiceras efter nämnda justeringar.



6.3. Text, utkast till "Riktlinjer för offentlig service" har tagits fram

Beslut: synpunkter mailas till infokommitten som justerar och återkommer.

6.4. Förslag till justering av dagordning ang fasta rapporteringspunkter för även informationskommitten och övrig rapportering.

Beslut: förslaget antas och punkten för rapportering flyttas upp i dagordningen.

7. Pågående ärenden

8. Rapportering:

Ekonomirapport: Vi har köpt in litteratur för drygt 40 000 kronor, ännu ej betalt.

7e-traditionskonto	58 296:94
Bokkonto	113 334:84

Internationell delegat: ej närvarande, ordförande tar kontakt och efterhör läget

Informationskommitté: inget ytterligare men förslag på fortsatt arbete mottages

Övrig rapportering: inget

9. Årshjulet, behöver vi uppdatera något? [Årshjul ACA](#)

Genomgång och justering efter nuvarande förutsättningar.

10. Nya frågor:

10.1. Ska grupper få hänvisa till en facebook sida i mötesinformationen på hemsidan?

Beslut: Nej. Endast mötesinformation och kontaktuppgifter inklusive eventuell hemsida publiceras på ACAs hemsida.

10.2. Service med ACA telefonen under sommaren (komm. ansv.)

Bara en person som bemannar telefonen fram till november, det skulle behövas avlastning. Inga fasta telefontider finns. Internetansvarig erbjuder sig att avlasta.

10.3. Arbetshelg före nästa SK? (ordf) **Bordläggs.**

10.4. Önskemål på ordföranderollen om kontakt mellan möten? (ordf.) **Bordläggs.**

10.5. Rutin för utträde ur SG angående mail och chattgrupp (ordf.) **Bordläggs.**

10.6. Internetansvarigs fråga. **Bordläggs.**



11. **Nästa möte:** Måndag 14 juli kl. 19.00-20.30

12. ***Avslutas med sinnesrobönen i vi-form***

Gud, ge oss sinnesro,
att acceptera det vi inte kan förändra.
Mod, att förändra det vi kan
och förstånd att inse skillnaden.